
Geachte voorzitter en leden van de Commissie Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
Aan één kant realiseer ik me dat ik wellicht gezien word als "daar heb je hem weer", maar dan denk ik 
tegelijkertijd "dat moet dan maar even". Het probleem dat ik aansnij is niet wereldschokkend maar 
tegelijkertijd blijft de spreekwoordelijke wond wel etteren. 
 
Het lijkt me niet nodig om de hele geschiedenis opnieuw op te halen maar is het nu werkelijk te veel 
gevraagd om adequate besluitvorming - ik doel nu op een goed en bruikbaar Besluit CXC - vijf jaar na 
introductie van het CXC-onderwijs op Sint Eustatius voor het publiek beschikbaar te hebben? 
 
Ik zal eerlijk met u zijn: mijn informatiebron is de website https://wetten.overheid.nl. Hier tracht ik het 
Besluit CXC terug te vinden nadat het van 12 februari 2020 tot 18 maart 2020 in consultatie is 
geweest. Kijk ik niet op juiste plek? Laat u het mij alstublieft weten... 
 
Ben ik wellicht te vroeg? Het is maar hoe je het bekijkt. Natuurlijk is er het zomerreces in de Haagse 
politiek dus als het Besluit CXC werkelijk nog niet is gepubliceerd dan zal dat deze maand of 
misschien zelfs de volgende maand waarschijnlijk ook niet gebeuren. Wat wél deze maand gebeurt: in 
de periode 15 juli tot 3 augustus 2020 zijn de eindexamens van het CSEC-onderwijs op Sint Eustatius. 
 
De studenten die in het schooljaar 2015/2016 zijn begonnen aan hun voortgezet onderwijs (en nu dus 
aan de vooravond van hun examen staan) doen dat in het CXC-regime als gevolg van besluitvorming 
daartoe van de NL-regering in het najaar van 2014. De hieruit voortvloeiende regelgeving - i.c. het 
Besluit CXC - is nog steeds niet gepubliceerd. Het concept daartoe stelt dat het per 1 augustus 2020 
in werking zal treden waarbij een tweetal eerdere tijdelijke besluiten gelijktijdig zal worden 
teruggetrokken. Ook deze terug te trekken besluiten geven/gaven geen informatie omtrent de waarde 
van het diploma in het Nederlands onderwijsbestel en evenmin over profielen en vakken. Juist die 
informatie wordt al geruime tijd node gemist (de huidige examenkandidaten bepaalden twee jaar 
geleden hun profiel met bijbehorend vakkenpakket, zonder deze, nog steeds ontbrekende informatie). 
 
Tot twee keer toe heb ik nu vernomen dat u deze vraag aan de minister zal doorgeleiden maar tot op 
heden zonder enig zichtbaar resultaat. Het is mij vanzelfsprekend bekend dat Sint Eustatius 
momenteel bestuurd wordt door een regeringscommissaris als gevolg van de Tijdelijke Wet 
Taakverwaarlozing Sint Eustatius. Dat betrof de Taakverwaarlozing door het lokaal bestuur. Zonder 
nu meteen zware woorden als "verwaarlozing" in de mond te nemen, heb ik wel de indruk dat het 
onderwijs op Sint Eustatius, althans de regelgeving daaromtrent, een blinde vlek bij het ministerie van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap kent. 
 
Graag zie ik de ontbrekende schakel in de wetgeving (i.c. het Besluit CXC met daarin de informatie 
over de profielen, de vakken en de waardering in het Nederlands onderwijsbestel) spoedig zichtbaar 
op https://wetten.overheid.nl. Dank voor uw interventie daarin. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA, 
Bellevue Road 4, Upper Round Hill, 
Sint Eustatius, Caribisch Nederland.  Cc: Voorzitter en leden Commissie Koninkrijksrelaties 


